
STAGEVERSLAG WEEK 10 
 
 

*Ik houd voor mezelf een logboek bij waarin ik noteer wat ik dagelijks leer op het gebied van montage en camera. 
 
 
 

 
Maandag 9 november 

 
Vandaag stond vooral in het teken van het oefenen en experimenteren met interviewshots, 
o.a. met het oog op mijn documentaire. Ik wil weten wat de mogelijkheden zijn en wat dit 
met een kijker doet (met de tips van Gert de Graaff in mijn achterhoofd). Verder heb ik 
meegewerkt (montage en voice-over) aan verschillende nieuwsitems. 

 

 
 

 



Dinsdag 10 november 
 

Vandaag heb ik verder gewerkt aan mijn docu-plan, gericht op de citymarketing van Tilburg. 
Morgen ga ik naar andere steden, om te kijken hoe mensen daar ‘tegen Tilburg aankijken’. 
Dit wil ik dan ook vastleggen op beeld. Hiervoor heb ik samen met camera-stagiair Gaby 
verschillende camera’s getest én een bijbehorende draaistijl gekozen. Hier hebben we dan 
ook mee geoefend. Verder heb ik mij verdiept in S-Log 
(https://www.youtube.com/watch?v=bMYTkpYt-pc). 
 
 

   

 
 
 

 
 
 
 
 



Hiernaast heb ik alvast vragen opgesteld voor een item die we binnenkort gaan draaien voor 
Het Andere Normaal over duurzaamheid in de voedselindustrie. In dit geval betekende dat 
het opstellen van vragen: 
 
Vragen McDonald's: 

• Hoe zou u ‘duurzaamheid’ omschrijven? 
• Hoe dragen jullie als McDonald's zijnde bij aan een duurzame samenleving? 
• Waarom is dit voor jullie én voor de consument zo belangrijk? 
• Is er sprake van een trend/een piek, of is het ‘iets blijvends”? 
• Er staan vier vegetarische burgers (Veggie McChicken / Homestyle Crispy Chicken / 

Homestyle Crispy Chicken Honey Mustard / Veggie McKroket) en vegetarische 
kipnuggets op jullie menu, maar jullie verkopen geen vegetarische versie van een 
rundvleesburger (een Big Mac bijvoorbeeld). Waarom niet? 

• Om nog even terug te komen op de vegetarische kip, waar bestaat deze 'kip' eigenlijk 
uit? 

• Jullie verkopen wel vegetarische varianten, maar géén veganistische alternatieven. 
Wat is hier de reden van? 

• Vaak zeggen mensen dat de vegetarische variant minder lekker is / minder smaak 
heeft / een andere structuur heeft dan de ‘vleesvariant’. Is het fair om deze 
vergelijking te blijven maken, of moeten we het zien als ‘iets anders’ en hiermee 
stoppen? 

• Zijn jullie van plan om deze lijn door te trekken? Wordt het meer en meer vega? / Is 
de keuze hierin afhankelijk van de wens vanuit de consument, of is het ook écht een 
initiatief die vanuit jullie zelf komt? 

• Wanneer zijn jullie tevreden op dit gebied? Is er een concreet (eind)doel?  
 
 
 
Vragen Chico (lokale snackbar, Tilburg): 

• Mensen zijn steeds bewuster wat ze eten en waar het vandaan komt. Ook fastfood 
wordt steeds duurzamer. Wat verstaat u onder 'duurzaam fastfood'? 

• Wat vindt u van deze ontwikkeling? 
• Probeert Chico rekening te houden met deze ontwikkeling? 
• Op jullie menukaart staan nauwelijks vegetarische/veganistische opties. Is dit een 

bewuste keuze? 
• Komen er veel mensen in uw zaak voor een vegetarische/veganistische hap? 
• Is er sprake van een trend/een piek, of is het 'iets blijvends'? 
• Bent u van plan om mee te gaan met deze trend? 
• Verliest fastfood niet een beetje z'n 'charme' op deze manier? 
• Vaak zeggen mensen dat de vegetarische variant minder lekker is / minder smaak 

heeft / een andere structuur heeft dan de ‘vleesvariant’. Is het fair om deze 
vergelijking te blijven maken, of moeten we het zien als ‘iets anders’ en stoppen met 
vergelijken? 

• Soms kan een lekkere ordinaire vette hap toch geen kwaad?   
 
 

 



Woensdag 11 november 
 

Vandaag ben ik met Gaby in Nijmegen en Den Bosch geweest. Hier heb ik de mensen 
gevraagd wat er in hen opkomt als ze aan Tilburg denken. Eenmaal terug op de redactie ben 
ik de beelden direct uit gaan zoeken. Het was geweldig in het kader van research, maar er 
zitten ook zeker beelden bij die ik daadwerkelijk zou kunnen gaan gebruiken. 

 

 
 

 
 
 

Donderdag 12 november 
 
Vandaag heb ik gewerkt aan mijn stageverslagen en heb ik mij voorbereid op een item voor 
morgen (Het Andere Normaal) over verdroging van de Brabantse natuur. Samen met 
stagebegeleider/cameraman Tijmen heb ik een afspraak met ecoloog Peter Voorn. Ik ben 
verantwoordelijk voor het interview en de montage. 
 
Hiernaast heb ik de documentaire Male Model van Arda Kaya bekeken.  
 

https://www.youtube.com/watch?v=ON3Ym8RnQgM 
 

 

 
 

 
 

 



Vrijdag 13 november 
 

Vandaag heb ik samen met Tijmen het item voor Het Andere Normaal over de droogte in 
Tilburg gedraaid. ’s Middags ben ik aan de slag gegaan met de montage (en heb ik hierbij 
een artikel geschreven). Zie hieronder het eindresultaat: 
 

https://www.youtube.com/watch?v=xBXiRfnuIxY&list=PLIfVB8Ttye0FLwwd7PGFqznVwoXajQjbC 
 

 

 

 
 

 


